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remetran al Conseil del Sindicat que les aprovarà en 

definitiva.

El D r. Mestres i M,iquel, diu que la ponència creu 

que ha de mantenir la redacció actual.

E l D r. Blancs, Delegat de Manacor, diu que la base 

per a 1er la llista pot èsser el rebut de contribució, sen

se necessitai de recorrer a la Junta de veïns.

E l D r. Peyri demana que es modifiqui dient: “ En rot 

partit mèdie el metge assessorat per qui cregui conve- 

nient farà una relació, e tc ’’.

E l D r. Marimón l’accepta, posant “ assessorat conve- 

nientment” .

El Dr. Moragues, diu que la llista l’ha de fer la S tc- 

ció Comarcal.

E l Dr. O liver fa notar les dificultáis deis partits de 

més d’un metge.

El D r. Cambra, diu que s’ha de donar intervenció ais 

veïns.

E l Dr. M estres i Miquel, diu que fer ia llista el met

ge sol sense intervenció de la Comarcal i del Sindicat 

la ponència no ho pot admetre.

Parlen els Drs. Ademà, per a dir que la llista la iaci 

la Junta de Sanitat.

E l Dr. Valenti, diu que com que es tracta de la ini

ciado d’un contracte hi ha d’haver participado de les 

dues parts d’una manera o altra.

E l D r. Bau demana que es posi a discussió -i hi l a  

d’haver o no Junta de veïns.

El D r. Marimón, referint-se a Faspecte parlat pel Dr. 

Valenti, demana l ’opinió del Dr. Péris, el qual li con

testa l ’aspecte jurídic de la indicado, o millor dit, lici

tad o  de contracte que aquesta cláusula inclou, que diu 

que no arriba a èsser naturalment un contracte.

El Dr. Marimón retira la seva esmena de la Secció 

Comarcal de M ataró i es suma a una que presenta el 

Dr. Peyri, que diu: “ En tot partit medie el Sindicat, 

amb intervenció de la Secció Comarcal, farà  una re

lació de totes les famílies del partit i categoria que a 

cadascuna correspongui tenint en compte els scus mit- 

jans économies i altres que es considerili pertinents” .

Posada a votado aquesta esmena és aprovada per 
unanimi tat.

Es passa a discutir les propostes dacords. Es llegeix 

l ’article i. Eí Dr. Marimón, en nom de la Secció C o

marcal de M ataró, presenta una esmena demanant que 

el m'nim que ha de produir un partit mèdie han d’ésser 

de 8.000 pessetes.

La defensa el Dr. Marimón, exposant els motius de 

l ’augment que demanen.

E l Dr. Esquena parla en favor de 1’esquema, fent com- 

paracions amb les remuneracions d’altres activitats de 

treball per a defensar la necessitai de l ’augment de la 

retribució que creu que ha d’ésser de 10.000 pessetes.

Parla el Dr. W enberg que proposa ais metges forans,

que ja  que el D r. Esquena ha dit que no es cobraven 

els extraordinaris s’augmenti la conducta i que no co- 

brin extraordinaris.

N o es consumeix cap més torn i la ponència, per 

boca del D r. Mestres i Miquel, manifesta que hi havia 

el temor que assenyalar un minimi més alt podria èsser 

perjudical per alguns companys.

Intervenen els Drs. Taxonera, Marimón i Mestres i 

Miquel, i la Presidencia considérant prou debatut l ’as- 

sumpte, posa a votado l’esmena del partit de Mataró, 

la qual en votació nominal és refusada per 30 vots con

tra 27 i 19 vots en blanc. L a Presidencia ha votat amb 

la majoria.

En conseqüéncia queda aprovat 1’article tal coin citava 

redactat.

I s’acorda d’aixecar la sessió, essent les 21 hores i 10 

minuts, per a continuar-la després de l ’Assemblea E x 

traordinaria que està convocada per a les 22 hores d’a- 

vui.

S E G O N A  S E S S IÓ

Essent les 23 hores i 15 minuts del dia 4 de juliol 

de 1931, es reprèn l ’Assemblea ordinaria que ha estât 

suspesa a les 21 hores i 10 minuts del dia d’avui. Presi- 

deix el Dr. Bellido.

Es continua l ’estudi del projecte de Reglamentació de 

partits mèdics.

Es passa a l’estudi de l’article 2 pel qual no s’ha pre

sentai cap esmena.

E l D r. Marimon presenta una esmena a l’apartat b) 

demanant que siguin les Seccions Comarcals les que ele- 

geixin la Junta que ha de regir la Secció de Partits mè- 
%

dics.

El D r. Corretger creu que no és necessària la quota 

de 5 pessetes, ja  que representa una nova càrrega deh 

metges.

E l D r. Marimon insisteix i presenta a la mesa una 

esmena escrita.

El Dr. Mestres i Miquel aclareix els motius pels quals 

s’ha redactat la ponència tal com està i per qnò s’ha 

fixât la quota.

El Dr. Corretger retira la seva proposició.

El Dr. Marimon sosté la seva i la Presidéncia la 

posa a votació, la qual és rebutjada en votació ordinària.

En conseqüéncia queda aprovat l’article 2 tal com ve

nia redactat.

Es passa a larticle  3. Es llegeix l’apartat a) i les es- 

menes presentades per les Seccions Comarcals de Man- 

resa i M ataró que es refereixen a la remunerado mí

nima.

La Presidéncia manifesta que havent-se manifestai an- 

teriorment l ’Assemblea respecte a la dotació minima, 

creu que no cal ara reproduir la discussió.

A ix i ha entén l’Assemblea que aprova pe^ unanimitat 

aquest extrem tal com està redactat.


